Hymn

There's a royal banner Piano Sheet Music / Guitar Sheet Music

聖歌

高舉主旗

鋼琴樂譜/簡譜/吉他樂譜





風火網頁 Webpage: https://www.feng-huo.ch/

Date: March 27, 2023





高举主旗

祢把旌旗赐给敬畏祢的人,可以为真理扬起来。 诗60:4

1= B 4

修颂主圣歌 411 DANIEL W. WHITTLE, 1887.

11 7 11 7 副 JAMES McGRANAHAN, 1887

5 1 5 3 • 4 <u>5· 6</u> 5 3. 4 1. 1.基督 军 众 兵,一 齐 首 仰 望, 主 凶 猛,似 2. 仇 敌 虽 洪水 齐 冲 至,主 速 兴 起,去 作工莫 3. 主 兵 疑!遍 迟 地 近,主 国不久 4. 荣耀 B 已 临 世,黑 V I I 7 5 5 5 举; 救 赎 之 旗 今 日 蒙 高 主·忠 当 军 旗仍 高 擎: 勇 兵 齐 传报此 告 各 佳 处 居 民:主 避; 当 主 权 势 将 逃 显 现 时,众 **II7** V 2 6 2 5 5 唱,为 真 向前 声欢 理壮我师 旅。 理壮胆前 馁 志,为 行。 宝血染旌旗,主 救 恩今已来 临。 仇敌尽消 逝,和 平 君统治全 #IV 7 IV 为 基督万 事看 行! 向前 行! 成 空: V7 IV I/V 4 - | 3 乐欢唱! 十架旗下效精 为 王,

高举主旗

The banner of the cross / There's a royal banner

1= G $\frac{4}{4}$

Daniel W. Whittle (1887) 词 James McGranahan (1887) 曲

G D/F# Em7 G/D Am D7 G G G C D7 3 • 4 5 • 6 5 1.1 7 齐昂首仰望,主旌 众 军 兵, 一 旗今日 举; 虽 凶 猛,似 洪水般汹涌,主旌 旗高扬 仇敌 中; 主兵速兴起,去 作工莫迟疑,遍地传报此佳 音; 荣耀日已近,主 国快要临世,黑暗权势将逃 避;

D/F# G/D G Em7 Α7 D G D7 **A7** D $3 \cdot 4 \ 5 \cdot 6 \ 5$ 7 2 5 蒙救赎 之 当高声欢唱, 为真 理壮我 旅。 人皆 主忠 奋勇勿失志,为真理拼命前 勇军兵齐 攻。 民主 告各方居 宝血染旌旗,主救 恩今已 临。 当主 显 现 时 众 仇敌尽消逝,和平君统治全 μ。

C#dim G/D D) (C Am G Em C G/B Am或F D7 G C G D 为 向前行! 向前行! 基督万事看成空;

Dm7 G7 G/D G C Am D7 G G D7 G ż 5 • 5 尊基 忠。 督 为 王, 乐欢唱! 架 旗下效精



高學主旗



DANIEL W. WHITTLE JAMES MCGRANAHAN 1. There's a roy - al ban - ner giv - en for dis-play the sol-diers 2. Though the foe may rage and gath-er as the flood, Let the stand-ard 3. O - ver land and sea, wher-ev - er man may dwell, Make the glo - rious 4. When the glo - ry dawns-'tis draw-ing ver - y near-It is has-t'ning it of the King; As an en - sign fair we lift up to-day. And be-neath its folds, as sol-diers of the Lord, be dis - played; Of the crim-son ban - ner now the sto - ry tell, ti - dings known; Then be - fore our King the foe shall dis - ap-pear, day by day. **CHOBUS** While as ran-somed ones we sing. For the truth be not dis-mayed! March-ing on, . . . march-ing While the Lord shall claim His own! on, on, And the cross the world shall sway! . For Christ count ev - 'ry-thing but loss! And on, ev - 'ry-thing, ev - 'ry - thing but loss! on, on, crown Him King, toil and sing 'Neath the ban-ner of the cross! Be - neath

The Banner of the Cross





459 There's a Royal Banner Given for Display

Thou hast given a banner to them . . . that it may be displayed . . . Psa. 60:4 ROYAL BANNER 117117 Ref. Daniel W. Whittle, 1887 James McGranahan, 1887 1. There's a ban - ner giv - en for dis - play To the roy sol - diers 2. Though the foe may rage and gath - er the flood, Let the stand - ard as O - ver land and sea, wher - ev - er man may dwell, Make the glo-rious When the glo - ry dawns-'tis draw-ing ver - v near- It has-tening the King; As it of an sign fair lift to - day, en we up dis-played; And be-neath its the Lord, be folds, as sol - diers of ti - dings known; Of the crim - son ban - ner the sto - ry tell, now by day; Then be - fore our King the foe shall dis - ap - pear, Refrain While as ran - somed ones we sing. dis - mayed! March - ing For the truth be not march - ing on, While the Lord shall claim His own! on, on, And the cross the world shall sway! For Christ count ev - ery-thing but loss! And to ev - ery-thing but loss! ev - ery-thing, 'Neath the ban - ner crown Him King, toil and sing of the cross! Be - neath

There's a royal banner given for display

There's a royal banner given for display To the soldiers of the King; As an ensign fair we lift it up today, While as ransomed ones we sing.

Marching on, marching on, For Christ count everything but loss! And to crown Him King, we'll toil and sing, 'Neath the banner of the cross!

Though the foe may rage and gather as the flood, Let the standard be displayed; And beneath its folds, as soldiers of the Lord, For the truth be not dismayed!

Marching on, marching on, For Christ count everything but loss! And to crown Him King, we'll toil and sing, 'Neath the banner of the cross!

Over land and sea, wherever man may dwell, Make the glorious tidings known; Of the crimson banner now the story tell, While the Lord shall claim His own!

Marching on, marching on, For Christ count everything but loss! And to crown Him King, we'll toil and sing, 'Neath the banner of the cross!

When the glory dawns 'tis drawing very near, It is hastening day by day Then before our King the foe shall disappear, And the cross the world shall sway!

Marching on, marching on, For Christ count everything but loss! And to crown Him King, we'll toil and sing, 'Neath the banner of the cross!

Meter:11 7 11 7 and refrain Author:Daniel Webster Whittle 1840 - 1901 Bible Refs:Ps 60:4 SSS number: 675 Music:ROYAL BANNER Meter:11 7 11 7 and refrain Author:James McGranahan 1840 - 1907

WORDS: Daniel W. Whittle(1840-1901)
MUSIC: James McGranahan(1840-1907)

capo on 3rd fret

THE BANNER OF THE CROSS

G

There's a royal banner given for display D7

To the soldiers of the King;

As an ensign fair we lift it up today,

D A7 D

While as ransomed ones we sing.

CHORUS:

D7 G

Marching on, marching on,

C G I

For Christ count everything but loss!

G C

And to crown Him King, toil and sing

G D7 G

'Neath the banner of the cross!

Though the foe may rage and gather as the flood, Let the standard be displayed; And beneath its folds, as soldiers of the Lord, For the truth be not dismayed.

(REPEAT CHORUS)

Over land and sea, wherever man may dwell, Make the glorious tidings known; Of the crimson banner now the story tell, While the Lord shall claim His own!

(REPEAT CHORUS)

When the glory dawns- 'tis drawing very near-It is hastening day by day; Then before our King the foe shall disappear, And the cross the world shall sway!

(REPEAT CHORUS)